



NMD铝管捻帽机
Capping Machine

设备参数 Equipment parameters

型号 / Model	NMD01
生产速度/Production speed	≤ 60 pcs/min
铝管直径/Aluminum tube diameter	Φ11-Φ35 mm
铝管长度/Length of aluminum tube	≤185 mm
空气压力/Intake pressure	0.6-0.8 Mpa
总功率/Total power	2.2 Kw
尺寸 / Dimensions	2074x1210x1525 mm
重量 / Weight	1800 Kg

设备特点 Equipment characteristics

1. 生产速度快，整机采用PLC控制，自动化程度高性能稳定可靠。
 2. 采用整体铸钢结构，一次性铸造而成，刚性好，抗冲击性好，机身采用大型加工中心加工完成，芯轴等部件也由数控设备加工完成，设备精度高。
 3. 采用电器连锁操纵、全封闭结构，性能稳定，噪音小，具有出管不良自动停机的保护功能。
 4. 自动下盖，快速稳定；旋盖松紧一致，松紧可调节；自动检测，无盖不下管。
1. The production speed is fast, the whole machine is controlled by PLC, with high degree of automation, stable and reliable performance.
2. It adopts the integral cast steel structure, which is cast at one time, with good rigidity, good impact resistance and good fuselage. It is processed by large machining center, and the mandrel and other parts are also processed by NC equipment, The equipment has high precision.
3. It adopts electrical interlocking operation Fully enclosed structure, stable performance, low noise, It has the function of automatic shutdown protection for poor output tube quality.
4. Automatic caps feeding, fast and stable; The tightness of the screw cap is consistent and adjustable; Automatic detection, No tube no capping.